

INSTRUCTIONS AND DIRECTIONS:

Rollers® can be played with two players or two teams of players.

Set up: Position the pyramid “goal” posts 25 feet apart on a level grassy area. Rollers® can also be played in the sand or other comparable surfaces.

Game Play: Each player (or team) uses one color set of Rollers. The red team begins by standing at one goal and rolling one red Roller toward the other goal. The Roller should be rolled on its edge with a wind-up and release as if bowling. (Throwing or tossing the Roller toward the goal is not allowed) Once the red player completes his roll, the blue player rolls a blue Roller toward the same goal. Players (or teams) take turns until all six of the Rollers have been rolled at the goal. The score is tallied and the round is complete. The blue team begins the second round. The first team with a minimum of 21 points AND at least 2 points more than the opposing team, wins the game.

Scoring: Only one team scores points in each round. The only team to score in a round is the team with the closest Roller to the goal. (each scoring roller must be entirely within the 5’ radius of the goal: Use measuring cord: included) The point value showing on the face of the Roller closest to the goal is added to the score for the scoring team. If the scoring team has another Roller which has also landed closer to the goal than any of the opponent Rollers, the point value showing on the additional Roller may be added to the score as well. (provided the additional Rollers are within the 5’ radius of the goal as well.)

NOTES: A scoring Roller which stops on its edge scores a point value equal to the sum of both sides. A scoring Roller which comes to rest against the goal scores a point value of double the number showing.

Game Play Variations:

Children’s Game: Place goals between 15-20 feet apart, and count the point of all Rollers landing within the 5 foot radius.

Intermediate and Advanced Games: Challenge yourself with all kinds of new options! Try any of the following:

- Lengthen the space between the goals
- Shorten your scoring radius to 3 feet
- Set up your goals on terrain that is not perfectly level

Contents:

3 red Rollers
3 blue Rollers
2 goals
1 measuring cord

WARNING! This product must be used in strict conformance to the instructions accompanying the product. Recommended use by ages 4 and up.

ENSURE SAFE PLAY

Rollers® should be played outdoors on grass, in the sand or on other like surfaces. Rollers® played on hard surfaces such as concrete or asphalt is NOT recommended. The speed and travel of disks on hard surfaces may lead to unsafe play and game pieces may also become damaged. Always exercise caution when rolling disks. Never throw, toss, fling, propel or hurl disks. Rollers® should only be played by rolling underhand as in bowling. Never roll disks directly toward other people or animals. Common sense and safe play mean fun for everyone. Rollers® is made of wood and should be stored in a moisture-free environment when not being played. This game is not suitable for children under 4 years of age.

Rollors LLC warrants each of its games to be free from manufacturer defects in material and workmanship. Liability under this warranty is limited to replacing product found to be defective within 30 days of the date of purchase.

Rollors LLC and Bolaball Corp. are not responsible for any injuries, property damage or other damages, consequential or otherwise, that may occur as a result of the game. The player voluntarily assumes all the risks and dangers that are part of and incidental to the game, including specifically (but not exclusively) the danger of being injured or fatally wounded by thrown bean bags. **It is the responsibility of the owner of the game to provide a copy of the rules and the safety warnings to all players.**

CONTACT INFO:

**For Technical Support, Replacement Parts and
Warranty Information:**

www.Rollors.com

Customerservice@rollors.net

www.Bolaball.com

info@Bolaball.com

1-866-839-2652

For manufacturer's defects within 30 days of purchase, please contact Rollors LLC or Bolaball Corp.

Proof of purchase required.

Do NOT leave product outdoors for extended periods of time or let it get wet. This may reduce the life expectancy of your game and void your warranty.



Welcome to the game of Rollors.

Before starting the exciting game read ALL rules and regulations thoroughly.

**Adult supervision is required to play this game.
Not recommended for children under 8 years of age.**



INSTRUCTIONS ET DIRECTIVES:

Rollers MD peut être joué à deux joueurs ou en deux équipes.

Installation: Placer les buts pyramidaux à 7,5 mètres de distance l'un de l'autre sur une surface gazonnée et au niveau. On peut aussi jouer dans le sable ou autre surface du même type.

Pour jouer: Chaque joueur (ou équipe) utilisera une seule couleur de Rollors. L'équipe des rouges débute en se tenant à un but et en roulant un Rollor rouge vers l'autre but. Le Rollor sera roulé sur son flanc en lançant un peu comme aux quilles. (Il n'est pas permis de lancer ou tirer le Rollor directement sur le but) Une fois que le joueur rouge a complété son lancer, le joueur bleu roule à son tour un Rollor bleu vers le même but. Les joueurs (ou équipes) roulent ainsi à tour de rôle jusqu'à ce que les 6 Rollors aient été roulés vers le but. Le pointage est calculé et la manche est terminée. L'équipe des bleus débute la seconde manche. La première équipe à atteindre 21 points ET ayant au moins 2 points d'écart, gagne la partie.

Pour marquer des points: Une seule équipe marque des points à chacune des manches. La seule équipe qui marque dans une manche est celle qui a le Rollor le plus près du but. (pour marquer un Rollor doit être complètement à l'intérieur du rayon de 1,5m du but. Utiliser au besoin la corde de mesure incluse) La valeur apparaissant sur le dessus du Rollor est ajoutée au pointage de l'équipe ayant marqué. Si l'équipe ayant marqué a un autre Rollor qui a aussi terminé sa course plus près du but que tout autre Rollor de l'équipe adverse, la valeur de ce Rollor est aussi ajouté au pointage. (à condition, bien sûr que ce ou ces Rollors soient aussi à l'intérieur du rayon de 1,5m du but.)

NOTES: Un Rollor marquant qui s'immobilise sur son flanc marque le pointage total des valeurs apparaissant sur ses deux faces. Un Rollor marquant qui s'immobilise appuyé contre un poteau du but voit son pointage doublé.

Variantes du jeu:

Version pour enfants: Placer les buts avec un écart de 4 à 6 mètres et compter les points pour tout Rollor qui termine sa course en deça de 1,5 mètre du but.

Version intermédiaire et avancée: Inventez toutes sortes de variantes! Essayez parmi celles-ci:

- . Allongez la distance entre les buts
- . Raccourcissez le diamètre de pointage à 1 mètre
- . Installez les buts sur un terrain pas tout à fait au niveau.

Contenu:

3 Rollors rouges

3 Rollors bleus

2 buts

1 corde à mesurer

ATTENTION! Ce produit doit être strictement utilisé tel qu'indiqué dans les instructions qui l'accompagnent. Usage recommandé pour les 4 ans et plus.

JOUEZ PRUDEMMENT

Les Rollors MD sont conçus pour jouer dehors sur le gazon, le sable ou toute surface du même type. Il n'est pas recommandé de jouer aux Rollors MD sur une surface dure comme le béton ou un pavage asphalté. La vitesse et la direction des disques sur une surface dure peut être source de danger et endommager les disques. Toujours faire preuve de prudence en faisant rouler les disques. Ne jamais lancer, tirer, faire planer ou propulser les disques. Les Rollors MD devraient toujours être lancés sous la main comme aux quilles. Ne jamais faire rouler les disques en direction de gens ou d'animaux. Le gros bon sens et la prudence assurent du plaisir pour tout le monde! Les Rollors MD sont fait de bois et devraient être rangés dans un endroit sec à l'abri de la moisissure quand non utilisés. Ce jeu ne convient pas aux enfants de moins de 4 ans.

Rollors LLC garantie chacun de ses jeux contre les défauts de fabrication.

Sa responsabilité sous cette garantie est limitée au remplacement du produit défectueux à l'intérieur d'une période de 30 jours suivant la date d'achat par le consommateur.

Rollors LLC et Bolaball Corp décline toute responsabilité pour toute blessure, dommage à la propriété ou autre dommage ou conséquence résultant de l'utilisation de ce jeu. Le joueur assume volontairement tout risque et danger encouru en jouant à ce jeu, incluant spécifiquement (mais non exclusivement) le danger d'une blessure même fatale. **Il est de la responsabilité du propriétaire du jeu de fournir une copie des règles et avertissements de sécurité à tous les joueurs.**

CONTACT ET INFORMATION:

Pour soutien technique, pièces de remplacement et information sur garantie:

www.Rollors.com

Customerservice@rollors.net

www.Bolaball.com

info@Bolaball.com

1-866-839-2652

Pour tout défaut de fabrication après moins de 30 jours de l'achat, veuillez contacter Rollors LLC ou Bolaball Corp.

Preuve d'achat requise..

Ne pas laisser ce produit à l'extérieur et ne le laissez pas prendre l'humidité. Ceci peut en réduire la durée de vie utile et annuler votre garantie.



Bienvenue au jeu de Rollors.

Avant de débiter...lisez attentivement TOUTES les règles et directives.

La supervision d'un adulte est requise pour jouer à ce jeu.

